
Z Á P I S 

 16. schůze Rady města Soběslavi,  
která se konala dne 10. června 2019 od 14:30 hodin  

v kanceláři starosty města  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 16. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Studie Na Ohradách  

2. Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2019 

3. Městské slavnosti, letní kino 

4. Stánek s občerstvením na náměstí 

5. Senior-dům Soběslav – žádost o povolení nákupu investic (multifunkční pánev) 

6. Pozemky, smlouvy  

a) E.ON Česká republika, s. r. o., České Budějovice – žádost o pronájem části pozemku  

p. č. 1121/1 v k. ú. Soběslav (vybudování dobíjecí stanice) 

b) JčK, České Budějovice – smlouva o poskytnutí dotace (stavební úpravy společenského 

domu v Nedvědicích) 

c) OOSM/45/2019 – Moc Milan - GIPS, Soběslav – dohoda o ukončení nájmu 

nebytových prostor  

d) OOSM/46/2019 – SLMS, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 8 ke smlouvě o nájmu  

e) OOSM/47/2019 – Růžička Ladislav, Soběslav; Průšová Anna, Soběslav – dodatek č. 5  

ke smlouvě o nájmu nebytových prostor  

f) Slezák Otakar, Tábor – příkazní smlouva na opravu domů čp. 101-104 (BOZP)  

      7. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 15. jednání RM ze dne 28. května 

2019 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Lintner a Mgr. Alena 

Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Studie Na Ohradách 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Studie Na Ohradách 

Předložena finální verze studie zpracovaná architektonickým studiem Aska, Tábor, řešící 

rozvoj lokality Na Ohradách. RM se k záležitosti vrátí po shromáždění připomínek. Studie 

bude podkladem pro změnu územního plánu města.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/167/2019.  

2.  Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2019 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: FO/11/2019 

Předložen návrh na změnu rozpočtu města na rok 2019 – Rozpočtové opatření č. ZM 2/2019. 

V rámci diskuse se RM shodla na navýšení položky č. 15 Vybavení budovy čp. 1/I o 1 mil. 

Kč.  
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Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/168/2019.  

3.  Městské slavnosti, letní kino 

Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS  

Příloha: Návrh programu Soběslavských slavností úrody 2019; Návrh projektu Letní kino 

Soběslav 2019  

Předložen návrh programu Soběslavských slavností 2019 konaných 14. 9. 2019 na téma 

„Soběslavské slavnosti úrody“. Dále předložen návrh projektu Letní kino Soběslav 2019 

připraveného na měsíc srpen 2019 a realizovaného na terase městské knihovny.  

Mgr. Petr Valeš dále předal členům RM program 25. mezinárodního festivalu dechových 

hudeb Kubešova Soběslav, který se bude konat 20. a 21. 7. 2019.  

Zároveň informoval o Pivních slavnostech uskutečněných 8. 6. 2019, které navštívilo cca 600 

osob.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/169/2019.  

4.  Stánek s občerstvením na náměstí 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložena informace o pokračující přípravě podoby stánku s občerstvením plánovaného na 

náměstí Republiky v Soběslavi. Podoba stánku bude konzultována s provozovateli obdobných 

zařízení, poté dojde po projednání v RM k jeho objednání a zároveň vypsání výběrového 

řízení na provozovatele.  

5.  Senior-dům Soběslav – žádost o povolení nákupu investic (multifunkční pánev) 

Předložila: Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-domu  

Příloha: Žádost o povolení nákupu investic 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení organizovaného ředitelkou Senior-domu 

Soběslav Ing. Zinou Petráskovou. Vítězem výběrového řízení se stala firma IN – GASTRO,  

s. r. o., Tábor, která podala nejlepší nabídku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/170/2019.  

6.  Pozemky, smlouvy 

E.ON Česká republika, s. r. o., České Budějovice – žádost o pronájem části pozemku  

p. č. 1121/1 v k. ú. Soběslav (vybudování dobíjecí stanice na parkovišti u letního 

koupaliště) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Žádost o pronájem pozemku 

Předložena výše uvedená žádost.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/171/2019.  

JčK, České Budějovice – smlouva o poskytnutí dotace (stavební úpravy společenského 

domu v Nedvědicích) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Návrh smlouvy o poskytnutí dotace 

Předložen návrh smlouvy o poskytnutí dotace. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/172/2019.  

Moc Milan - GIPS, Soběslav – dohoda o ukončení nájmu nebytových prostor (garáže u 

bývalého Otavanu) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/45/2019 
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Předložen návrh výše uvedené dohody o ukončení nájmu.   

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/173/2019.  

SLMS, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 8 ke smlouvě o nájmu (snížení nájemného) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/46/2019 

Předložen návrh výše uvedeného dodatku.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/174/2019.  

Růžička Ladislav, Soběslav; Průšová Anna, Soběslav – dodatek č. 5 ke smlouvě o nájmu 

nebytových prostor (dům čp. 1/I – prodloužení doby nevyužívání objektu) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/47/2019 

Předložen návrh výše uvedeného dodatku.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/175/2019.  

Slezák Otakar, Tábor – příkazní smlouva na opravu domů čp. 101-104 (BOZP) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena cenová nabídka na zajištění koordinace BOZP v rámci zpracování projektové 

dokumentace.   

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/176/2019.  

Výběrové řízení na dodavatele akce „Opěrná zeď III/1351 Soběslav“ – hodnocení 

nabídek  

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení organizovaného SÚS JčK, České 

Budějovice. Komise doporučila jako vítěze firmu Dřevotvar – řemesla a stavby, s. r. o., 

Chýnov. Jedná se o společnou stavbu města a SÚS.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/177/2019.  

7.  Různé 

Diakonie ČCE – středisko Rolnička Soběslav – veřejnoprávní smlouva o poskytnutí 

dotace 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/12/2019 

Předložen návrh výše uvedené veřejnoprávní smlouvy.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 16/178/2019.  

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o schůzce s panem Svatkem, Vlastiboř, ohledně záměru vybudování 

vodního prvku (pítka) na náměstí Republiky v Soběslavi. Návrhy budou předloženy 

RM v srpnu nebo září 2019.  

 V rámci vybavení budovy čp. 1/I požádala o zachování závěsů v zasedací místnosti.  

 Michal Turek 

 Dotaz, v jaké fázi je příprava studie parkování u kina. Starosta města – podklady byly 

projektantovi předány, na studii se pracuje.   
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 Dotaz, kteří pracovníci úřadu budou užívat kanceláře v prvním patře budovy čp. 1/I. 

Tajemník MěÚ – jednání o obsazení kanceláří probíhají.  

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 15:45 hodin.  

 

 

 


